
Protokoll styrelsemöte ÖIK 16/12 2024 

 

Närvarande:  
Jane, Marita, Louise, Jessica, Annelie 

 
 

1. Mötets öppnande 
 

2. Justerare väljs till Louise 
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll gås igenom 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Vi tackar Tommy för allt han gjort för föreningen under åren, det här har varit 

hans sista år i grönytegruppen. Vårt mål nu är att rekrytera fler eldsjälar till 
gruppen. 
 

b) Vi hälsar a-lagets nya tränare för 2025 stort välkommen till klubben: Jim 
Blomqvist! 
Ledarträff sker i januari, bla saknas det fortfarande en sektionsledare för 
motion.  
Medlemmar i klubben arbetar med att sälja snygga vattenflaskor med ÖIK-
loggan för att få in mer pengar till föreningen.  
 

c) Vi har skickat iväg julkort till våra sponsorer med ett tack och en önskan om 
att de vill fortsätta sponsra oss nästa år igen. 
 

d) Angående laget.se väljer vi att testa att ”flytta över” några medlemmar och 
tanken är då att vi börjar med fotbollslaget. 
 

e) Mer information angående årsmötet kommer efter nästa styrelsemöte. 
 

f) Vi kommer gå igenom fastighetslistan ordentligt till nästa års 
verksamhetsplan. 
 
 
 



6. Inga övriga frågor 
 

7. Nästa möte hålls på ÖIK 8/1 18:30 
 

8. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica Trygg och justerare Louise Alm Ödeen 

 

 


